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Algemene leden vergadering 

10 november 2010 

 20.00 uur 
Dorpshuis “de Veenkluit “ te Tienhoven 

 

 

Agenda 

 

19.30 uur   1.  Ontvangst met gratis kop koffie. 

 

 

20:00 uur  2.  Welkom en opening - voorzitter P. Walhof 

 

20:10 uur  3.  Nieuwe gemeente “Stichtse Vecht” 

    Gastspreker Jaap Verkroost, 

 

21:10 uur       Pauze 

 

21.20 uur  4.  Notulen 2009, Financieel Jaarverslag, Bestuur en Begroting 

• Goedkeuring Notulen ALV, gehouden op 30 september 2009  

• Financieel verslag 2009: toelichting door penningmeester,  

       verslag kascommissie en goedkeuring financieel verslag 2009 

• Benoeming kascommissie 2011 

• Goedkeuring roulerend voorzitterschap 

• Aftreden en herbenoeming bestuurslid  

•  

 

 

5.   B.T.O.M. en jaarprogramma / begroting 2011 

• Terugblik BTOM 

• Wat verwacht het dorp van BTOM de komende 5 jaar? 

• Er zijn veel vrijwilligers die de afgelopen jaren hebben meegeholpen, 

wie wil er de komende 5 jaar meehelpen? 

• Discussie  

 

21.50 uur  Rondvraag  

 

22.00 uur  Gezellig drankje en napraten 
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Welkom  
Pieter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  

Jacobine Klijberg, (wijkbeheerder gemeente Maarssen) heeft zich bij het bestuur afgemeld. 

Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 

Het woord aan gastspreker Jaap Verkroost. 

 

Nieuwe gemeente Stichtse Vecht 

Waarom deze herindeling, zo begint Jaap Verkroost zijn verhaal. 

Er zijn onvoldoende financiële middelen, verbeteren van de efficiëncy, minder mensen  

dezelfde dingen laten uitvoeren, vermindering en vereenvoudiging van het aantal 

administratieve regels en dorpen en identiteit en cultuur lijken veel op elkaar. 

Vanaf 1 januari 2011 vormen de gemeente Breukelen, Loenen en Maarssen de  

nieuwe gemeente Stichtse Vecht.  

De gemeente heeft dan 63.000 inwoners en is de 3e gemeente van de provincie Utrecht. 

Gemeenteraad zal bestaan uit 33 personen. 

Stuurgroep, bestaande uit de 3 burgemeesters, 3 wethouders en 3 gemeente 

secretarissen nemen de meeste besluiten, harmonisatie is in prioriteiten ingedeeld,  

eind 2012 moet alles zijn afgerond. 

Nieuwe organisatiestructuur wordt uitgevoerd door externe bureaus. Baan garantie blijft. 

Aantal medewerkers zal uitkomen op ongeveer 350.  

Nieuwe gemeentesecretaris is benoemd, deze komt uit Leiden.  

Voor het maken van een kwaliteitsslag heeft het bestaande management moeten 

solliciteren naar een nieuwe functie. Eind november wordt de nieuwe personeelsbezetting 

bekendgemaakt.  

Huidige ICT systemen worden op elkaar aangesloten. Vanaf de kerstdagen, zijn de 

gemeentes gesloten en wordt de implementatie gestart. 

Vraag:  

Gaan alle gemeenten in Nederland nu volgens 1 systeem werken ? 

Nee, verantwoordelijkheid ligt bij gemeenten.  

Een van de prioriteiten is ervoor zorgen, dat in alle 3 gemeenten alles hetzelfde wordt,  

sociale zaken, parkeren, belastingen etc. OZB en begroting wordt door de nieuwe 

gemeente vastgesteld. 

Vraag: 

Hoe verkrijgen wij de noodzakelijke informatie ? 

Wordt binnenkort gepubliceerd en er wordt een magazine uitgebracht. 

Vanwege politieke redenen, komt er geen centraal gemeentehuis. 

In het dienstverleningsconcept wordt aangegeven dat Teleweide een digitaal loket is 

om de burger optimaal te bedienen. 

Contourennota uitgegeven, 12 kernen, 1 gemeente, deze kernen zijn: Tienhoven, Oud-

Maarsseveen, Maarssenbroek, Oud-Zuilen, Breukelerdorp, Nieuwe Ter-Aar, Loenen, 

Nigtevegt, Kockengen, Nieuwersluis, Vreeland, Loenersloot. 

Vraag: 

Krijgt iedere kern apart beleid? 

Zoals de politieke partijen nu aangeven, ga door op de manier van nu, mensen zijn 

tevreden, wonen rustig, verkeer goed geregeld en er is een goede aansluiting met de 

hoofdkernen. 

 

Om een beter contact te verkrijgen met de bewoners en meer bestuurlijke aandacht voor 

de kernen, wordt gestart met wijkgericht werken en met wijkwethouders, deze krijgen een 

eigen budget ter besteding voor de eigen omgeving.  
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Vraag: 

Waarom doen we dit nu eigenlijk? 

Op termijn zal dit resulteren in meer efficiency, werken met kleinere teams dan nu en 

minder kwetsbaar financieel en in daadkracht. Wel het kleinschalige blijven faciliteren. 

Vraag: 

Hoe zit het met het politiekorps? 

Politiekorps Rijn en Vecht is al gecentraliseerd en blijft dezelfde taken uitvoeren als nu, 

ook de aanspreekpunten blijven hetzelfde. 

Vraag: komen er gebiedsmanagers of gebiedsregisseurs? 

Er komen 3 gebiedsregisseurs, die zich als manager bezighouden met het gebied, 

wijkgericht werken zal hier een onderdeel van uitmaken.  

Ons contact blijft voorlopig via Jacobine Klijberg. 

Vraag: komen er speciale regels voor wijkcommissies buitengebeid? 

Nee 

Vraag: 

Komt er meer controle op veiligheid in de wijken? 

Is nog niet bekend, er komt van de overheid minder geld, dus dit zal ook consequenties 

hebben voor de politie. 

Vraag: wat zijn nu de belangrijkste besluiten van de afgelopen periode waar je aan hebt 

mogen meewerken? 

Herindeling van Maarssen bij deze nieuwe gemeente staat nr. 1, de toekomst is beter 

gegarandeerd, met de dorpen en kleine kernen die goed bij elkaar passen, want de 

mogelijkheid dat wij ooit bij Utrecht zouden worden “ingelijfd”, was natuurlijk erg groot. 

Blijven nu veel meer te zeggen over eigen grondgebied, dan als kern bij de stad Utrecht. 

Vraag: 

Over 3 jaar weer herindeling? 

Voorlopig niet, maar is in de toekomst niet uit te sluiten.  

 

Pieter bedankt Jaap en geeft aan dat na de pauze de discussie verder gaat over onze 

toekomst. 

 

Notulen 2009, Financieel verslag, bestuur 
164 bewoners zijn geregistreerd als lid van de BTOM. 

28 leden zijn aanwezig op de vergadering. 

➢ Goedkeuring ALV notulen 2009 

Er zijn geen opmerkingen over de ALV notulen van 2009 en is goedgekeurd door de 

Algemene ledenvergadering. 

Notulen kunt u inzien op onze web-site. (www.BTOM.nl). 

➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2009 

Er zijn geen opmerkingen over het financieel jaarverslag 2009 en is goedgekeurd door 

de Algemene ledenvergadering. 

De kascommissie bestaande uit Karin van de Linden en Elly Methorst, hebben kascontrole 

uitgevoerd en goedgekeurd. Na 3 jaar controle te hebben uitgevoerd, wordt Elly hartelijk 

bedankt voor haar werkzaamheden. Karin wordt herbenoemd en na enige aarzeling geeft 

Richard Klomp aan, dat hij Elly zal vervangen als lid van de kascommissie.  

De aanwezige leden hebben geen opmerkingen en gaan hiermee akkoord. 

Financieel jaarverslag kunt u inzien op onze website. (www.BTOM.nl). 

➢ Aftreden, herbenoeming Petra de Groot 

Volgens het reglement, treedt Petra af als penningmeester. De aanwezige leden hebben 

geen opmerkingen tegen haar herbenoeming en Petra wordt voor 4 jaar herbenoemd als 

penningmeester. 

http://www.btom.nl/
http://www.btom.nl/
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In november/december wordt het openstaande lidmaatschapgeld bij de bewoners aan de 

deur opgehaald.  

 

Door zijn vele werk in het buitenland geeft Pieter aan dat hij onvoldoende aandacht aan 

het werk van BTOM kan besteden. In de laatste bestuursvergadering bleek dat het bestuur 

ook nauwelijks animo had om die taak over te nemen. Gekozen wordt voor een roulerend 

voorzitterschap.  Ko Kuzee is bereid deze taak voor 2 jaar op zich te nemen. 

De aanwezige leden hebben geen opmerkingen tegen het roulerend voorzitterschap, 

waarna Ko Kuzee voor 2 jaar wordt benoemd als voorzitter.  

 

Ko woont al 10 jaar in Tienhoven en is verleden jaar gevraagd om bestuurslid te worden, 

waarna hij zich heeft ingezet voor de belangen van de Bethunepolder. 

Hij is econoom en werkt als register accountant. Als motivatie wil hij meewerken aan het 

vormgeven van de plannen met de gemeente. Heeft een hekel aan mensen die voor hem 

beslissen en zoekt naar evenwicht. 

 

Pieter onderstreept de financiële situatie van de vereniging, door gebrek aan geld en 

medewerking van de gemeente Maarssen komen diverse activiteiten onder druk te staan. 
Jaap Verkroost raadt aan om zoveel mogelijk werkgroep of bestuursaanvragen als project 

in te dienen. Dan kan eerder aanspraak gemaakt worden op financiële ondersteuning.  
 

Jongeren vormen nog steeds een probleem, er vinden vernielingen plaats en gedragen zich 

negatief t.o.v. bewoners die corrigerend willen optreden. Volgens Petra de Groot van de 

werkgroep jeugd zou al veel in positieve zin kunnen veranderen als deze jongeren een 

eigen hangplek zouden krijgen. Maar een simpele oplossing strandt al snel op een 

ambtelijke weigering. Volgens Jaap Verkroost is dat niet de trage werkwijze van de 

ambtelijke molen,  maar in onze samenleving is te veel juridisch dicht getimmerd, 

waardoor een angst voor aansprakelijkheid bij het nemen van verantwoordelijkheid 

verlammend is gaan werken.  

Jeugd en Vandalisme staan hoog op de agenda van de bestuursvergadering. 

 

Ook de werkgroep Verkeer&Veiligheid is zeer ontevreden over het contact met de 

gemeente. Omdat er geen controles worden gehouden, wordt er nog veel te hard gereden, 

vooral in de vroege morgen gaat dit alle perken te buiten. De paaltjes bij 

wegversmallingen leveren gevaar op. Wanneer komt hier een goede oplossing voor, wat 

acceptabel is voor fietsend en gemotoriseerd verkeer. 

 

Volgens Pieter moeten wij als bestuur en werkgroepen de leuke dingen gaan verstevigen, 

moeilijke dingen eerst bekijken of deze haalbaar zijn, anders niet meer doen, samen met 

de gemeente Stichtse Vecht kijken wat realistisch is, de goede dingen behouden en met 

frisse moed weer aan de slag. 

 

Bert van der Tol geeft aan dat het bestemmingsplan buitengebied vanaf eind november ter 

inzage ligt in de Veenkluit. Het is raadzaam om dit aandachtig te lezen, om bezwaren in te 

kunnen dienen. 
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Door de soms emotionele betogen over de problematiek in ons dorp zijn enkele 

aandachtspunten uit de presentatie niet aan de orde gekomen, is de tijd  

volledig uit het oog verloren en ook de rondvraag.  

                                 

Daar minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, moet een  

volgende ledenvergadering worden uitgeschreven om de besluiten die zijn genomen  

te bekrachtigen.  

 

Volgens traditie sluit Jan Molhuysen op zijn eigen wijze de vergadering met de  

overhandiging van een kompas aan het bestuur. Een kompas om vooral de richting niet uit 

het oog te verliezen en het bijpassende fluitje te gebruiken om wanneer noodzakelijk luid 

en stevig de aandacht op te eisen. 

 

 

Pieter bedankt de aanwezigen en uitnodigt hen uit voor een drankje aan de bar. 

 

 
 


